
Ik ben tegen deze wet omdat deze alles waar een vrije en open samenleving voor zou moeten 

staan vernietigd, voor zover dat al niet gebeurd is met de voorgaande aangenomen ‘tijdelijke’ 

‘nood’maatregelen. Het discrimineert openlijk. En doordat het vanuit staatswege gebeurd 

zullen er ook streberige ambtenaren of burgers zijn die eigenrichting zullen geven aan de van 

los zand aan elkaar hangende ‘wetgeving’.  Bovendien is deze wet strijdig met zo’n beetje alle 

denkbare verdragen wetgeving, nationaal en internationaal. Daar is bijvoorbeeld het verdrag 

van de Raad van Europa, de ECHR en de EVRM.. https://pace.coe.int/en/files/29004/html 

Het kabinet, de collaborerende politieke partijen in de 2eKamer, die zogenaamd oppositie 

voeren en alle wegkijkende farizeeërs, moeten zich diep schamen voor de afbraak van de 

democratie en de rechtstaat. Dat het zover heeft mogen komen dat partijen die zichzelf 

democratisch noemen zoals D66, of liberaal zoals VVD, of Christelijk zoals CDA en CU, het 

nu juist zijn die het verst van deze principes zijn afgedreven. Maar ook Groenlinks en de 

Socialistische partij die werkelijk ordinaire koehandel met de individuele grondrechten 

bedrijven. Het gaat niet om koopkrachtplaatjes, het gaat om de grondwettelijke vrijheden van 

het individu. 

 

De tijdelijke wet maatregelen covid-19, die vele grondwettelijke vrijheden onbeperkt over 

boord zet, de wet beperking vertoeven in de openlucht, die de beruchte spertijd uit de tweede 

wereldoorlog opnieuw introduceert op Nederlands grondgebied maar ditmaal, niet ingesteld 

door een bezetter. Het zijn allemaal wrange, bizarre en dictatoriale kenmerken van een op hol 

geslagen overheid, die met alle repressieve middelen de macht onbeperkt en onvoorwaardelijk 

naar zich toe trekt. En ook dit voorstel sluit weer naadloos aan in het illustere rijtje van 

zogenaamde ‘tijdelijke’ volksongezonde maatregelen die nooit meer zullen verdwijnen. Waar 

bent u zo bang voor? Voor een virus, wat bovendien al tig keer is gemuteerd? Of voor een 

ongevaccineerde? Bent u ook bang voor iemand die in de regen geen regenjas draagt, terwijl 

uzelf er wel een aanheeft. Is die regenjas van uzelf dan ineens minder waterafstotend dan? 

Waarom is de griepprik dan nooit verplicht geweest? Waarom wordt de griepprik nu ineens 

griepvaccin genoemd? Waar bent u eigenlijk bang voor? Dat mensen zelf nadenken en tot de 

conclusie komen dat dit allemaal een farce is, enkel met het doel om iedereen biomedisch te 

registreren. Of misschien om een ander agendapunt van de VN/WEF door te kunnen voeren?  

Want om alles hernieuwd terug te kunnen bouwen, moet eerst alles stuk. En dat is u prima 

gelukt. Wat de volledige economie is kapot gemaakt door uw beleid. Waarmee iedereen meer 

van de staat afhankelijk wordt. Om nog maar te zwijgen van al het persoonlijk lijden van een 

grote groep mensen, die geen medische behandeling kreeg tijdens deze pandemie van 

(nepmedia). U bent ronduit de slechtste vertegenwoordiging van het Nederlandse volk sinds 

Koning Willem I. Zo slecht, dat je eigenlijk niet kan zeggen dat u dit niet bewust doet. 

We zitten inmiddels in een juridische dictatuur, die weldra wellicht door uw toedoen zal 

omslaan in een fysieke dictatuur. U moet zich eeuwig kapot schamen. Ik ga ervan uit dat u 

allemaal die hier verantwoordelijk voor zijn, inclusief alle meelopers en notoire wegkijkers, 

op termijn de passende straf niet zal ontlopen. De geschiedenis vertelt dat het einde zal zijn 

overeenkomstig de daden. 
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